
Protokół nr 2/2024                                                                                                                             

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 27 czerwca 2024 r. 

 

Posiedzenie Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola odbyło się w sali nr 312 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 16.00 do godz. 17.10.  

          Posiedzeniu  przewodniczył przewodniczący Komisji radny Jacek Kasprzyk.  

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 7 członków Komisji (radni: 

Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Jacek Kasprzyk, Justyna Kowol, Anna Łęgowik, Anna 

Tabisz i Małgorzata Wilkos).   

Listę obecności członków Komisji oraz obecnych osób załącza się do protokołu.    

                             

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja był następujący: 

1.  Zatwierdzenie protokołu nr 1/2024 Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola ze wspólnego 

posiedzenia Komisji w dniu 11 czerwca 2024 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Opola (druk nr 55). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie korekty budżetu miasta Opola na 2024 rok (druk 

nr 56). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Opolskiego Programu Pomocy 

Przedsiębiorcom (druk nr 57). 

5. Przyjęcie planu pracy Komisji na drugą połowę 2024 r. 

6. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku posiedzenia:   

Protokół nr 1/2024 Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola ze wspólnego posiedzenia Komisji 

w dniu 11 czerwca 2024 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 7 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Jacek Kasprzyk, Justyna 

Kowol, Anna Łęgowik, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos. 

 

Do punktu 2. porządku posiedzenia:   

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Opola (druk nr 55) zreferował naczelnik Wydziału Budżetu Marcin 

Baraniewicz. 

Pytania zgłaszał radny Sławomir Batko, a odpowiedzi udzieliła Renata Cwirzeń- 

Szymańska Skarbnik Miasta Opola oraz Patryk Stasiak prezes Zakładu Komunalnego sp. z o.o. 

w Opolu. 

W punkcie dyskusja nikt się nie wypowiedział. 



Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Opola (druk nr 55) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Dariusz Chwist, Jacek Kasprzyk, Justyna Kowol, Anna 

Łęgowik, Anna Tabisz), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących (radni: 

Sławomir Batko, Małgorzata Wilkos). 

 

 

Do punktu 3. porządku posiedzenia:   

            Projekt uchwały w sprawie korekty budżetu miasta Opola na 2024 rok (druk nr 56) 

omówiła Skarbnik Miasta Opola Renata Ćwirzeń – Szymańska. 

Na pytania radnych: Anny Łęgowik, Justyny Kowol, Sławomira Batko i Jacka Kasprzyka  

odpowiedzi udzielili: Skarbnik Miasta Opola Renata Ćwirzeń – Szymańska, zastępca 

naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego Dawid Ozimek oraz zastępca naczelnika 

Wydziału Inwestycji Miejskich Bożena Czarnecka. 

Dyskusji nie było.  

 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie korekty budżetu miasta Opola na 2024 rok (druk nr 56) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Dariusz Chwist, Jacek Kasprzyk, Justyna Kowol, Anna 

Łęgowik, Anna Tabisz), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się (radni: 

Sławomir Batko i Małgorzata Wilkos). 

 

 

Do punktu 4. porządku posiedzenia:   

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Opolskiego Programu Pomocy Przedsiębiorcom (druk nr 

57)  zreferowała naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Izabela Kowaluk. 

Pytań nie było, nie było również dyskusji. 

 

 

 



Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Opolskiego Programu Pomocy Przedsiębiorcom 

(druk nr 57) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto  jednogłośnie w obecności 7 radnych (radni: Sławomir Batko, Dariusz Chwist, 

Jacek Kasprzyk, Justyna Kowol, Anna Łęgowik, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos). 

 

 

Do punktu 5. porządku posiedzenia:   

           Propozycje tematów na drugie półrocze zgłosili: 

 Radny Jacek Kasprzyk zaproponował temat: Udzielone dotacje na wymianę źródeł 

ciepła. Skuteczność programu Czyste powietrze - oddech dla Opola i postulaty – ma 

zostać omówiony podczas posiedzenia zaplanowanego w wrześniu 2024 r.; 

 Radny Dariusz Chwist wraz z radna Anna Tąbisz zaproponowali temat: Koszty 

utrzymania jednostek kultury na podstawie roku 2023 – temat ma zostać omówiony 

podczas posiedzenia zaplanowanego w sierpniu 2024 r.; 

 Radny Sławomir Batko zaproponował temat: Struktura wydatków na oświatę w zakresie 

utrzymania oświaty w Opolu (wynagrodzenia, remonty, pozostałe wydatki bieżące) - 

temat ma zostać omówiony podczas posiedzenia zaplanowanego w październiku 2024r. 

 

W dyskusji nad propozycjami tematów wypowiedzieli się radni: Jacek Kasprzyk, 

Justyna Kowol, Anna Łęgowik, Sławomir Batko i Dariusz Chwist oraz Skarbnik Miasta Opola 

Renata Ćwirzeń- Szymańska.  

Powyższe komisja przyjęła w wyniku jawnego glosowania jednogłośnie w obecności  

7 radnych (radni: Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Jacek Kasprzyk, Justyna Kowol, Anna 

Łęgowik, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos). 

 

Do punktu 6. porządku posiedzenia:   

            W punkcie sprawy różne nikt się nie wypowiedział.  

 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.    

 

 

       Przewodniczący Komisji Budżetowej  

                   Radny Jacek Kasprzyk 

 


